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Protokół nr 13 /12 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji 

Powiatu Rady Powiatu w Kielcach 

z dnia 19 grudnia 2012 r. , w godz.  od 13.00-13.40, 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Kielcach 

 

Przewodniczący Komisji, pan Marian Ferdek po stwierdzeniu   guorum,                      

o godz. 13.00 otworzył posiedzenie Komisji. Przywitał  obecnych członków 

Komisji oraz gości tj.   

-  pana Michała Godowskiego  – członka Zarządu Powiatu, 

- panią Lidię Grzankę - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Promocji Powiatu. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu 

Na początku posiedzenia rozdysponowano radnym sprawozdanie Starosty 

Kieleckiego za okres między sesjami oraz projekt uchwały w sprawie                            

- zobowiązań w zakresie podejmowanych inwestycji o wartości przekraczającej  

   granicę ustaloną corocznie przez Radę 

Przewodniczący Komisji zwrócił się  z pytaniem do radnych, czy zgłaszają 

uwagi lub wnioski do proponowanego posiedzenia.                                                   

Nikt z radnych nie zgłosił uwag i pytań                                                                         

Komisja jednogłośnie zaaprobowała porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i uchwał na najbliższą 

sesję Rady Powiatu  (zgodnie z porządkiem obrad sesji). 

2. Sprawy  różne.  
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Ad. 1 

Omówienie i zaopiniowanie pozostałych projektów materiałów i uchwał na 
najbliższą sesję Rady Powiatu  ( zgodnie z porządkiem obrad sesji ). 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja jest prawomocna do 
opiniowania  uchwał. 

Kolejno zgodnie z porządkiem obrad  sesji omawiano i opiniowano  następujące 
projektów  uchwał  w sprawie:  

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kieleckiego, 

2) zmian w budżecie powiatu na 2012 r. , 

3) wyboru biegłego rewidenta w celu przeprowadzenia badania sprawozdania 

finansowego Powiatu Kieleckiego za rok 2012, 

 

Przewodniczący Komisji Marian Ferdek poinformował o możliwości 

wystąpienia pani Skarbnik Powiatu  na sesji  w sprawie dokonanie zmian                       

w projekcie uchwały w sprawie zmian  budżecie powiatu na 2012 r. 

spowodowanej przyznaniem i podziałem środków z subwencji ogólnej przez 

Ministerstwo Finansów. 

 

4) zatwierdzenia zmian w Statucie Szpitala Powiatowego w Chmielniku, 

przyjętego uchwałą Nr XI/53/12 Rady Powiatu  w Kielcach z dnia 4 czerwca 

2012 r. 

5) zatwierdzenia zmian w Statucie Świętokrzyskiego Centrum Matki                              

i Noworodka – Szpital Specjalistyczny w Kielcach, przyjętego uchwałą                    

Nr XI/54/12 Rady Powiatu  w Kielcach z dnia 4 czerwca 2012 r. , 

6) zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych w Chęcinach 

wchodzącego w strukturę organizacyjną Centrum Kształcenia Ustawicznego                     

w Chęcinach wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Chęcinach, 
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7) zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych                            

w Chmielniku oraz Technikum Uzupełniającego w Chmielniku 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół   Nr 3 w Chmielniku, 

8) zamiaru likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych w Łopusznie wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 5 w Łopusznie, 

9) zamiaru likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla 

Dorosłych  w Nowej Słupi wchodzącego w skład Zespołu Szkół Nr 8                     

w Nowej Słupi, 

 

Lidia Grzanka naczelnik Wydziału Edukacji ... – wyjaśniła, że to są uchwały                      

o zamiarze likwidacji szkół dla dorosłych, natomiast w późniejszym czasie będą 

także uchwały  o wyłączeniu ich z zespołu szkół ponieważ zmieniła się ustawa 

w której niema tego typu szkół.                             

Dodatkowo poinformowała o tworzonych filiach prywatnej szkoły „Awans” 

która założyła m.in. liceum w Zespole Szkół w Łagowie co stwarza konkurencje 

dla szkoły powiatowej w Nowej Słupi. Poinformowała także Komisję                      

o  zamiarze złożenia pisemnej propozycji przejęcia i prowadzenia szkoły 

powiatowej przez samorząd Gminy Nowa Słupia. 

 

10) wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kieleckiego do projektu pn. : 

„Kielecki Obszar Funkcjonalny”, 

11) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie od Gminy Chmielnik na rzecz Powiatu 

Kieleckiego, prawa własności nieruchomości położonych w obrębie 

Łagiewniki   gm. Chmielnik, 

12) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej  Rady Powiatu                     

w Kielcach  na 2013 r.   
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Przewodniczący Komisji Marian Ferdek poinformował, iż Statut Powiatu 

zobowiązuje Radę do zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 

przyszły już w roku bieżącym. 

 

Radni nie zgłosili innych uwag do ww. projektu uchwał  i po uzyskaniu 

wyjaśnień zaopiniowali je pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Marian Ferdek  stwierdził, że porządek obrad sesji 

Rady Powiatu nie odzwierciedla wszystkich projektów uchwał i w związku                        

z tym  zwrócił się do obecnego na posiedzeniu przedstawiciela Zarządu Powiatu   

by powiedział kilka słów na temat projektu uchwały, który na początku 

posiedzenia rozdano radnym i który będzie wprowadzony przez Zarząd do 

porządku obrad najbliższej sesji tj. 

- projekt uchwały w sprawie  zobowiązań w zakresie podejmowanych inwestycji 

o wartości przekraczającej granicę ustaloną corocznie przez Radę 

 

Członek Zarządu Powiatu Michał Godowski  – poinformował, że projekt 

dotyczy Narodowego Programu Przebudowy Dróg lokalnych tzw. schetynówek. 

Zgodnie z uchwałą  Rady Ministrów z połowy roku została przeznaczona pula 

na schetynówki na Województwo Świętokrzyskie z adnotacją że 

dofinansowanie do jednego projektu nie może być większe niż jak 3 mln zł  i nie 

może stanowić jak 30 % wniosku. Po złożeniu wszelkich aplikacji przez gminy         

oraz powiaty uznano, że należy podnieść próg dofinansowania do 50 %  ale 

zabrano z łącznej puli przyznanej na województwa ( 50 mln zł .) 25 mln zł. czyli 

po 12,5 mln zł na powiat i gminy. Przy podwyższonym poziomie dotowania 

okazuje się idąc metodologią czyli większe dofinansowanie za mniej środków to 
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zakwalifikuje się około 7,8 wniosków z 22 złożonych w obszarze powiatowym. 

Przy czym wszystkie wnioski się zostały zakwalifikowały przy 30% 

dofinansowaniu.   

Radni po wysłuchaniu wyjaśnień nie zgłosili uwag do ww. projektu uchwał  i po 

zaopiniowali je pozytywnie. 

 

Ad. 2                                                                                                                         

Sprawy  różne.  

Radna Irena Gmyr ponownie poprosił o pomoc w zorganizowaniu dojazdów 

uczniom z okolicznych miejscowości do szkoły powiatowej w Chmielniku. 

Poinformowała o przygotowanym zakresie tras. Poprosiła panią naczelnik                                          

o zorganizowanie spotkania z przewoźnikami.  

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Komisji o godz. 14.45  zamknął 

posiedzenie Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji  

Marian Ferdek 

 

 


